

الأوراق المطلوبة لتقديم على الإقامة الذهبية * فئة المدراء *

(المدراء التنفيذيون) مدير عام – مدير تنفيذي – رئيس مجلس الإدارة

Documents Required to Apply for The Golden Visa * MANAGERS *

(Executive Directors) General Manager - Executive Director - Chairman of the Board of Directors.

1- **NOC Letter (In Arabic) From The Company to Get the Golden Visa.**

*** The duration of service must be mentioned - and service period is not less than 5 years (and he occupies one of the following professions:) General Manager - Executive Director Chairman of the Board of Directors ***

2- A copy of previous residency during the last 5 years for the same professions mentioned above.

3- Bachelor's degree or higher (certificate Notarized by the Ministry of Education) translated to Arabic .

4- A salary certificate (in Arabic) or a work contract, provided that his salary is not less than (50,000) one thousand dirhams and he works in the same Profession.

5- Personal account statement for the last 6 months

1-رسالة لإمانع من الشركة التي يعمل بها بمنحة الإقامة الذهبية:-

***ويتم ذكر مدته الخدمة –على ألا تقل مدة خدمته عن 5 سنوات) ، ويمتحن إحدى المهن التالية : (مدير عام - مدير تنفيذي- رئيس مجلس الإدارة) ***

2-صورة من الإقامات السابقة خلال آخر 5 سنوات لنفس المهن المذكوره أعلاه .

3- مؤهل علمي بكالوريوس فما أعلى (شهادة مصدقة من وزارة التربية والتعليم) مترجم باللغة العربية .

4- شهادة راتب (باللغة العربية) أو عقد عمل على ألا يقل راتبه عن (50000) ألف درهم ويمتحن نفس المهنة.

5- كشف حساب شخصي لآخر 6 أشهر

CUSTOMER NAME..... إسم المتعامل

CONTACT NUMBER..... رقم التواصل

EMAIL ADDRAS..... البريد الإلكتروني

Occupation..... المهنة